
按Fn + Scroll lock或Fn + Pause 選擇Layer 
( Layer 1→LED_2閃爍綠燈2秒, Layer 2→LED_2閃爍藍燈2秒 )

巨集指令說明
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Layer 2

按Fn + Alt_L + Shift_L三秒後LED_1跟LED_2閃爍紫色，直接選擇新的位置即完成變換。
LED_1跟LED_2停止閃爍回復原狀態，原Fn鍵與變換鍵互換。

按Fn + Alt_R + Tab (Mac O.S下為Fn + CMD_R + Tab) 進入編程模式
在Layer 1，LED_1跟LED_2 為綠燈快速閃爍；在Layer 2，LED_1跟LED_2為藍燈快速閃爍(對應Layer層顏色)
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3. 選擇要編程的鍵(例如: A或Fn + A)，此時LED_1跟LED_2綠或藍燈恆亮(對應Layer層顏色)，輸入鍵値 (例如:123) 後按Fn + Alt_L確認
    ，此時LED_1跟LED_2綠或藍燈恢復快速閃爍。(對應Layer層顏色)

4. 按Fn + Alt_R + Tab離開編程模式→LED_1跟LED_2綠或藍燈關閉 ( 對應Layer層顏色 )

5. 每鍵最多儲存 32字元

2. 進入編程模式 ( Enter into Macro mode ) :

1. 選擇Layer ( Select a Layer ) :

6. 變換Fn鍵位置 ( Switch Fn position ) :

Press Fn + Scroll lock or Fn + Pause to select a Layer 
( Layer 1→LED_2 flashes Green LED normally for 2 seconds, Layer 2→LED_2 flashes Blue LED normally for 2 seconds )

Press Fn + Alt_R + Tab (Fn + CMD_R + Tab in Mac O.S ) enter into Macro mode
In Layer 1,  LED_1 and LED_2 flash rapidly in Green LED. In Layer 2, LED_1 and LED_2 flash rapidly in Blue LED 
( Coordinate with the color of the Layer )

Choose a key ( i.e: “ A “or Fn + A ), LED_1 and LED_2 light on steady Green or Blue ( Coordinate with the color of the Layer ),
type the contents ( i.e:123 ) then press Fn + Alt_L to confirm. LED_1 and LED_2 back to rapidly flashing. 
( coordinate with the color of the Layer )

Press Fn + Alt_R + Tab to exit Macro mode →LED_1 and LED_2 off ( Coordinate with the color of the Layer )

Each key can memory up to 32 bytes

Press Fn + Alt_L + Shift_L for 3 seconds, LED_1 and LED_2 flash in purple, select a new key to complete the setting.
LED_1 and LED_2 stop flashing and back to their original status.

Macro Instruction


